
Zápis: 1. schůzka zaměřená na reformu ankety pořádaná 16. 4. 2009 
 

Přítomni: Dalibor Jenne, Jana Kralovianska, Petr Soukeník, Zdeněk Ručka 

Omluveni: Veronika Kudrová, František Churý 

 

Stručný průběh: 

Během první schůzky jsme se převážně soustředili na pojmenování problémů současné 

ankety. Na konci jsme se dohodli, že každý z účastníků (sám nebo za pomoci dalších 

dobrovolníků nepřítomných na schůzce) zpracuje materiál z určité oblasti coby podklad pro 

další jednání.  

 

Problémy spojené se současnou anketou:  

- anketa se ukončuje moc brzo 

- motivace pro vyplnění je řešená hlavně nátlakem (neustále upozorňování) 

- anketní otázky jsou nevhodně formulované 

- práce s výsledky ankety není vidět - studentům uniká smysl ankety 

- část vyučujících dělá vlastní ankety 

- anketa obsahuje technické chyby  

o hodnotí se všechny seminární skupiny 

o některé otázky pro část předmětů postrádají smysl 

o v některých případech se hodnotí ti, kteří formálně zastřešují předmět, a ne ti, 

kteří skutečně vyučují 

 

Úkoly: 

Dalibor Jenne: Zpracuje podkladový materiál na téma motivace studentů, učitelů i vedení 

Jana Kralovianska: Zpracuje podkladový materiál na téma nakládání s výsledky ankety 

Petr Soukeník: Zpracuje podkladový materiál na téma technické chyby ankety, sežene 

anketní formuláře z FSS  

Zdeněk Ručka: Zpracuje podkladový materiál na téma vytvoření nových dotazníků, zjistí, 

kdo dělá dotazníky na LF, probere s prorektorkou Musilovou její účast na reformě ankety, 

pokusí se z ACSA obstarat publikace věnované studentskému hodnocení kvality 

 

Termín pro vypracování úkolů: 14. května 2009 

 

Nápady pro další diskusi: 

- vyučující by mohl do ankety přidat vlastní otázku 

- mohlo by se hodnotit i technické vybavení učeben  

 

Zapsal: Zdeněk Ručka 


